
interWays :: The Power of Excellence  :: Fotos and Documents upload/ network folders

  
    -  Upload Documents from your computer to the servers:    
    -  You can easily manage documents via Webmail  or our Desktop Application .  
    -  You can use the documents storage as Network Drive or Netfolder in Windows/Apple
Mac/Linux. For details and instructions please see Support-->
Miscellaneous
.
 

    

  
    
    -  For the iPhone we recommend the applications OneDisk or DAV-E (or other WebDAV
compatible apps), which you can use to easily upload fotos from the iPhone to the server and
view documents from the iPhone. These applications can be downloaded directly via the
AppStore. The server address is:
https://ssl.interways.de/dav/your-interWaysMAILaddress/Briefcase/   
    -  For Windows Mobile devices you need a separate application, if available.   

      
    -  Dies können Sie per Webmail  oder unserer Desktop Anwendung  machen.  
    -  Sie können auch den Dateispeicher als Netzlaufwerk einbinden in Windows/Apple
Mac/Linux. Für Details und Anleitungen hierzu finden Sie im Bereich Support-->
Verschiedenes
.
 

  
     
    -  Für das iPhone empfehlen wir die Anwendungen OneDisk oder DAV-E (oder andere
WebDAV kompatible Apps), mit denen Sie auch bequem direkt aufgenommene Fotos auf den
Server laden und Dokumente auf dem iPhone ansehen können. Diese Anwendungen können
Sie im AppStore laden. Die Server-Adresse hierfür lautet:
https://ssl.interways.de/dav/Ihre-interWaysMAIL-Adresse/Briefcase/   
    -  Für Windows Mobile Geräte benötigen Sie eine entsprechende Anwendung, sofern
verfügbar.   
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